
KFU styremøte   19.januar 2016 
Til stede: Martin Stave, Mads-Arve Moe, Cato Nordahl, Christoffer Holt og Nina Døvle. 

 

 

På dette møtet hadde vi besøk av prosjektrektor ved Torstvedt skole Thomas Bjørvik.  

Han informerte litt om fremdriften av skolebygget og trafikksituasjonen rundt skolen og 

prosessen med å slå sammen to skoler. Skolen dimensjoneres for 784 elever men fylles 

ikke opp før jordet foran skolen er bebygd med boliger. Barnehagen får 144 barn.  

Det er nøkkelovertakelse 6.desember 2016 mens første skoledag for alle elever er tirsdag 

3 januar 2017. Mandag 2 januar blir planleggingsdag for lærere.  

Det jobbes etter en nøye planlagt plan og fremdriften er i rute.  

Det er allerede gjort noen trafikksikringstiltak i nærmiljøet rundt skolen og flere er på 

gang. Det er KFUs inntrykk at dette er veldig godt ivaretatt. Det kommer flere 

fotgjengeroverganger, nye gangveier og lysreguleringer.  

Det er fortsatt usikkert om skolen blir hetende Torstvedt, dette er et av 4 navn som er i 

finalen for navnekomiteen. Endelig avgjørelse kommer 27. Januar.  

 

 

Sak 1/16: Forrige møtes referat. 

        Ingen merknader. 

 

 

Sak 2/16: Økonomi 

        Ingen endringer. 

 

 

Sak 3/16: Møter i oppvekstkomiteen. 

        KFU får nå tilsendt sakslister og protokoller fra komiteen. Det er vi glade for,  

        da blir det letter for oss å holde oversikt.  

 

Sak 4/16: Storforeldremøte/Årsmøte.  

         Vi satser på et produktivt og nyttig årsmøte for alle parter i mars.  

         Vi skal ha en formell del og en del hvor vi ønsker oss dialog med skolene.  

         Sett av tirsdag 15. Mars kl. 18.00. Invitasjon kommer. Vi oppfordrer alle FAU  

         ledere til å stille sammen med en eller flere representanter fra eget FAU.  

 

 

Sak 5/16: Prosess Stavern skole.  

        KFU har en representant i styret som følger saken.  

 

 

 

 

 

Referent: Nina Døvle. 


